
YTY:n hallituksen kokous  - 21.8.2023 

Aika: 21.8  klo 16:15 

Paikka: Teams-kokous  

 

Paikalla: Miro Suomela, Tanapaksorn Vipavin, Anna Andersson, Väinö Nurminen, Aada 

Myyryläinen, Merja Sovala ja Sara Korvuo 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 16:15. 

 

2. Kokouksen toteaminen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Tanapaksorn Vipavin ja Sara Korvuo. 

 

4. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslistaan lisätään osiot global perpectives converence ja talousasiat. 

 

5. Käsiteltävää 

Fuksitori todennäköisesti peruuntuu, koska asiasta ilmoitettiin liian myöhään (toukokuun 

lopussa sekä kesäkuun alussa). TREY:n edustaja lähetti sähköpostin Mirolle tapahtumasta, joka 

on samanhenkinen kuin fuksitori. SOC:in puheenjohtajien kokouksessa on tarkoitus ottaa asia 

puheeksi. Miro kysyy muilta mielipiteitä ideasta. Anna sanoo idean olevan hyvän, koska TREY 

on järjestämässä jo vastaavanlaista tapahtumaa. Miron mielestä SOC:in opiskelijoille suunnattu 

tapahtuma olisi parempi, mutta tänä syksynä osallistuminen TREY:n tapahtumaan olisi 

resurssipulan takia järkevämpää. Tanapaksorn kertoo tapahtumasta SOC-kickoff, johon YTY voisi 

mahdollisesti osallistua. Miro lähetti sähköpostin Tanapakornin SOC-kickoff tapahtumasta 

järjestäjälle. Puheenjohtajien kokouksen jälkeen YTY:n osallistuminen TREY:n tapahtumaan on 

päätetty. 

 

Rakennemuutosehdotus  



Miro, Merja ja Anna ovat suunnitelleet YTY:n rakennemuutosta, jotta YTY:n toimintaa voidaan 

kehittää. Tavoitteena on ymmärtää, miten elvyttää ja tehostaa YTY:n toimintaa, jotta saadaan 

lisää aktiiveja. Rakennemuutossuunnitteluissa ollaan YTY:n tärkeimpiä sektoreita.  

Rakennemuutosehdotuksen deadline on seuraavan kuun alussa. Tavoitteena pitää äänestys 

rakennemuutosehdotuksesta ennen syyskokousta. 

 

6. Syyskokous ja uuden hallituksen valinta 

Syyskokousta varten pitää suunnitella markkinointia. Miro ehdottaa muutamaa mielenkiintoista 

somepostausta aiempien vuosien markkinoinnin päivittäisien postauksien sijasta.  Anna 

ehdottaa syyskokouksen pitämistä ainejärjestöjen kokouksien jälkeen, jotta ainejärjestöjen 

jäsenet ovat selvillä. Merja ja Miro keskustelevat YTY:n markkinoinnista ja sen värimaailman 

rajoittuneisuudesta. Merja kysyy, onko mainoksien suunnittelu lokakuussa -- liian myöhäistä.  

Väinönkin mielestä on hyvä idea pitää syyskokous ainejärjestöjen kokouksien jälkeen, jolloin 

YTY:ä voidaan esitellä ainejärjestöjen kokouksissa. Merja kertoo YTY:stä kertovasta 

Powerpointista, jota voitaisiin tiivistää ja uudistaa. Powerpointia voisi esitellä ainejärjestöille. 

Miro sanoo, että YTY:ä voitaisiin esitellä ainejärjestöjen syyskokouksien alussa 3-5 minuutin 

ajan. Tanapaksornin mielestä YTY voisi markkinoida ”people in action”. Markkinoinnista 

päätetään syyskuun kokoukseen mennessä.  

 

7. Tapahtumat 

Viimekertainen SOCcers tapahtuma oli todella työllistävä, Miro pohtii miten jakaa työmäärää 

tapahtuman järjestämisen suhteen. Hän ehdottaa tapahtumatoimareiden värväämistä. Miro 

pohtii, mistä löytää tapahtumatoimihenkilöitä tapahtumaa varten, esim. Instagram-postaukset. 

Miro kertoo aikovansa tuoda SOCcers tapahtuman esille puheenjohtajien kokouksessa, josta 

ehkä löytyy tapahtumatoimihenkilöitä. SOCcers 2023 voisi olla pienemmän skaalan tapahtuma. 

Huminoista tiedetään syksyllä enemmän. Debattikerhoa suunnittelee kaksi cortexsin jäsentä. 

Hallituksen virkistäytyminen täytyy suunnitella myöhemmin. 

Huomenna AI-keskustelupaneeli henkilökunnalle, jossa mukana myös Miro ja muutama muu 

osallistuu. Miro kysyy, haluaako joku kokouksesta osallistua. Tanapaksorn kysyy, järjestetäänkö 

paneeli englanniksi. Miro kertoo, että kokous on suomeksi, mutta se käännetään. Tanapaksorn 

kertoo olevansa kiinnostunut ja kysyy, monelta se järjestetään. Tapahtuma alkaa klo 9:15. 

 

Merja Sovala lähtee kokouksesta klo 17:21 

 

Global perspectives converence järjestetään 28.9 klo 13–14 kaikille SOC-opiskelijoille. 

Tanapaksorn haluaa tukea YTY:ltä: osallistujia ja rahaa. YTY:llä ei voi tarjota taloudellista tukea, 

mutta tavoittaa lisää mahdollisia osallistujia tapahtumaan. Global perspectives on 



kasuaalitapahtuma. Väinö kertoo, että ammattiliitolta voisi saada rahaa networking 

tapahtumaan.  

 

8. Talousasiat 

Anna kertoo, että YTY:n tilillä on 2 816,27 euroa. 

Budjetissa on huomoitu syksyllä SOCcers ja huminat sekä TREY:n syysavajaistapahtuma, johon 

mahdollisimman vähän rahaa (n. 50€) on budjetoitu. 

 

Tilitapahtumat: 

4.8. osuuspankki – palvelumaksu                                                                               -12,39 

10.7. Multim Oy – tilisiirto                                                                                           -86,33 

6.7. osuuspankki – palvelumaksu                                                                               -13,41 

30.6. Tampereen korkeakoulusäätiö (SOCcers)                                      +767,88 

27.6. Tampereen ylioppilassäätiö (lisä toiminta-avustukseen)                              +356,11 

14.6. Alko tre ratina  (hallituksen virkistäytyminen)                                -18,98 

14.6. Piner Oy (Hallituksen virkistäytyminen)                                                            -68,44 

13.6. Tampereen ylioppilaskunta (toiminta-avustus)                                          +847,87 

6.6. osuuspankki – palvelumaksu                                                                                 -12,29 

18.5. Tampereen seudun PRO ry (SOCcers pantti)                                +100 

24.4. Merja Sovala – tilisiirto (PRH maksu)                                                      -20 

24.4. HEF Group (SOCcers haalarimerkit)                                   -177,88 

13.4. Paytrail Oyj – tilisiirto (PRH rekisteriote)                                       -3,22 

6.4. osuuspankki – palvelumaksu                                                                                -23,88 

27.3. Nosto (Käteiskassan avaus)                                         -300 

27.3. Tampereen seudun PRO ry – tilisiirto    (SOCcers pantti)                                  -100 

27.3. Tampereen seudun PRO ry – tilisiirto    (SOCcers vuokra)                                   -370 



6.3. osuuspankki – palvelumaksu                                                                                 -9,64 

6.2. Isabel Lehtikallio – tilisiirto (Hallituksen virkistäytyminen)                             -27,50 

6.2. osuuspankki – palvelumaksi                                                                                 -11,32 

 

9. META 

Anna kertoo kirjoittavansa Kohry edustaja hakemuksen huomenna.  Pyytää Miroa jakamaan 

Kohry edustajahakemuksen uutiskirjeessä. 

Tanapaksorn kertoo, että YTY voisi järjestää global perpectives converencen kaltasen 

tapahtuman, mutta Miron mukaan YTY:llä ei ole tarpeeksi aktiiveja tapahtuman järjestämiseen, 

pitää kuitenkin ideasta. 

Miro kiittää osallistujia viime keväästä sanoo oppiseensa, että resurssit ovat rajalliset, jonka 

takia pitää keskittyä olennaisimpaan. Hän haluaa olla organisoidumpi tänä syksynä. 

Miro ehdottaa, että tavattaisiin porukalla seuraavalla viikolla ”ekstratapaamisen”, 

”Iltapäiväkerhon” merkeissä. Miro ehdottaa seuraavan viikon keskiviikkoa, joka ei onnistu 

Annalle. Tapaaminen järjestetään seuraavan viikon maanantaina 28.8 klo 14–16 livenä. 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätetään ajassa 17:53. 

 

 


